

ՀՀ ՏԱՎՈՒՇԻ ՄԱՐԶ
Մարզկենտրոնը՝ Իջևան

RA Marz of TAVUSH
The capital of marz-t. Idjevan

Марз ТАВУШ РА
Центр марза-г. Иджеван

Տարածքը	2704 քառ. կմ
Քաղաքային համայնքներ	4
Գյուղական համայնքներ	58
Գյուղական բնակավայրեր	61
<i>Territory</i>	<i>2704 km²</i>
<i>Urban communities</i>	<i>4</i>
<i>Rural communities</i>	<i>58</i>
<i>Rural settlements</i>	<i>61</i>
Территория	2704 кв.км.
Городские общины	4
Сельские общины	58
Населенных пунктов	61

ՀՀ **Տավուշի** մարզը գտնվում է հանրապետության տարածքի հյուսիս-արևելյան հատվածում: Ընդգրկում է Իջևանի, Տավուշի (նախկինում՝ Շամշադին), Նոյեմբերյանի նախկին վարչական շրջանները և 4 քաղաքներ՝ Իջևանը, Նոյեմբերյանը, Բերդը և Դիլիջանը: Մարզը զբաղեցնում է հանրապետության տարածքի 9,1 %-ը:

ՀՀ Տավուշի մարզի բնակչությունը, ըստ ՀՀ 2001թ. մարդահամարի արդյունքների, կազմել է հանրապետության բնակչության ընդհանուր թվաքանակի 4,2%-ը: Բնակչության մոտ 62,3%-ը բնակվում է գյուղական բնակավայրերում:

Իջևան քաղաքը (մինչև 1919թ.-ը՝ Քարվանսարա) Տավուշի մարզկենտրոնն է, գտնվում է Երևանից 137կմ հեռավորության վրա: Իջևան քաղաքի բնակչության

Marz of Tavush RA is situated in the North-Western part of the republic. It includes the territories of former administrative regions: Idjevan, Tavush (formerly Shamshadin), Noyemberyan and 4 towns: Isjevan, Noyemberyan, Berd and Dilijan. The marz occupies the 9.1% of the republic's territory.

According to the results of the census taken in RA in 2001 the population of the Marz of Tavush made 4.2% of the total population number of the republic. The 62.3% of the population resides in rural settlements.

The town Idjevan (until 1919-Karvansara) is the capital of Tavush and, it is situated in a distance of 137 km from Yerevan. According to the results of the census taken in RA in 2001, population number of Idjevan made 20223 people.

The town Dilijan is situated in a distance of 101km from Yerevan.

Марз Тавуш РА находится на северо-восточной части территории республики. Включает прежние административные районы Иджевана, Тавуша (в прошлом Шамшадин), Ноемберяна и 4 города-Иджеван, Берд и Дилижан. Марз занимает 9,1% всей территории республики.

Население марза Тавуш РА, по данным переписи населения РА 2001 г., составляет 4,2% от всей численности населения республики. Приблизительно 62,3% населения проживает в сельских селениях.

Город Иджеван (до 1919 года Карвансара)- центр марза Тавуша.

Численность населения города Иджевана, по данным переписи населения 2001 г., составила 20223 человек.

Расстояние между городами **Дилижан** и Ереван составляет 101 км. Это санаторный город.

թվաքանակն, ըստ ՀՀ 2001թ. մարդահամարի արդյունքների, կազմել է 20223 մարդ:

Գիլիզան քաղաքի հեռավորությունը Երևանից 101կմ է: Այն առողջարանային քաղաք է: Բնակչություն թվաքանակը, ըստ ՀՀ 2001թ. մարդահամարի արդյունքների, կազմել է 16202 մարդ:

Նոյեմբերյան քաղաքի (մինչև 1938թ.՝ Բարանա) հեռավորությունը Երևանից 185կմ է: Բնակչության թվաքանակը, ըստ ՀՀ 2001թ. մարդահամարի արդյունքների, կազմել է 5486 մարդ:

Բերդ քաղաքի հեռավորությունը Երևանից 199կմ է: Բնակչության թվաքանակը, ըստ ՀՀ 2001թ. մարդահամարի արդյունքների, կազմել է 8810 մարդ:

It is resort town. Its population number, according to the results of the census taken in RA 2001 made 16202 people.

The town of Noyemberyan (until 1938-Barana) is situated in a distance of 185 km from Yerevan. Its population number, according to the results of the census taken in RA in 2001 made 5486 people.

The town Berd is situated in a distance 199 km from Yerevan. The number of population according to the results of the census taken in RA in 2001 made 8810 people.

Численность населения города Дилижан, согласно переписи населения 2001 г., составила 16202 человек.

Расстояние между городами **Ноемберян** (до 1938г. Барана) и Ереван составляет 185км.

Численность населения города, согласно переписи населения 2001 г., составила 5486 человек.

Расстояние между городами **Берд** и Ереван составляет 199км.

Численность населения города, согласно переписи населения 2001 г., составила 8810 человек.